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Tijdens de commissievergadering van woensdag 21 november 2012 zijn vragen gesteld over het verwijderen 
van het laadpunt voor de OV-Chipkaart bij de Albert Heijn in Goirle. Naar aanleiding van deze vragen de volgende 
toelichting. 
 
Laadpunten netwerk 
Binnen Brabant zijn twee verschillende netwerken met laadpunten voor een OV-Chipkaart. Eén netwerk dat 
door de provincie Brabant is uitgerold en een netwerk dat door het bedrijf MCom is uitgerold in samenwerking 
met Albert Heijn. In de gemeente Goirle is in eerste instantie door MCom een laadpunt geplaatst bij de AH 
supermarkt. Hierdoor heeft de provincie besloten om in Goirle niet ook een laadpunt te realiseren.  
 
Problemen laadpunt 
Het OV-Chiplaadpunt van MCom is onlangs verwijderd omdat het laadpunt door technische storing niet werkt. 
De storing heeft zoals eerder is aangegeven te maken met onvoldoende signaal voor mobiele telefonie.  
Met de firma MCom gezocht naar een oplossing voor het probleem. Helaas zonder succes.  
 
Nieuw laadpunt 
Naar aanleiding hiervan is door de gemeente opnieuw contact gezocht met de projectleider voor de OV-
Chipkaart van de provincie. Deze heeft aangegeven dat het onacceptabel is dat er geen laadpunt is in Goirle. 
Door het verwijderen van het laadpunt heeft de provincie nu de verplichting om een ander laadpunt te realiseren 
in Goirle. Op dit moment wordt hier door de beleidsmedewerker verkeer samen met de provincie aan gewerkt.  
 
Obstakels 
Bij het realiseren van een nieuw laadpunt zijn drie obstakels te benoemen. Op de eerste plaats moet een locatie 
worden gevonden waar het laadpunt gerealiseerd kan worden. Alle bedrijven waarmee de provincie een 
overeenkomst heeft voor het plaatsen van laadpalen hebben geen vestiging in Goirle. Er moet dus een 
individueel contract gesloten worden.  
Op de tweede plaats is ook het slechte bereik voor de provincie een probleem. De laadpunten van de provincie 
maken namelijk ook gebruik van een mobiele telefoonverbinding. Hiervoor moet dus technisch gezien ook een 
oplossing worden gevonden.  



Tot slot heeft de provincie op dit moment geen laadpalen op voorraad. Het is nog niet duidelijk op welke termijn 
de provincie een laadpaal ter beschikking heeft voor de gemeente Goirle. 
 
Conclusie: 
In overleg met de provincie wordt gewerkt aan het realiseren van een nieuw laadpunt. De gemeente Goirle 
probeert hierin actief bij te dragen. Door de diverse randvoorwaarden is het nog niet mogelijk concreet aan te 
geven wanneer er een nieuw laadpunt wordt gerealiseerd. 
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